



产品配色与工艺说明图 Product Colour, Material & Finishing Specifications

Product Model 产品型号	AZCH-001	Brand 品牌	中性	Job No. 图档编码	
Product Type 产品类	无线充电器说明书	Description 描述	/	Revision 版本号	1.0
Dimension 尺寸	90*65mm	Original Designer 原设计师	叶少敏	Date 日期	2015.09.24
Scale 比例	1:1	Technology 工艺	128g哑粉纸 双面四色印刷	Verifying 审核	/

车载无线充电器 用户手册

用户手册

感谢您购买本产品，本产品是一款车载智能手机无线充电器，可充当手机支架并延长手机的续航时间，让您轻松体验数码产品的无限乐趣。
使用本产品前请认真阅读本手册并妥善保存，以备查阅。

规格参数

输入电压：DC5V,1500mA 接收距离：4-10mm
工作频率：110-205KHz 电力转换：≤72%

产品概览

无线充电器×1 车载支架×1
USB数据线×2 汽车车充头×1

安装充电器

- 将无线充电发射板上的卡扣对准发射板支架上的卡扣，扣紧成一个整体。
- 将支架固定插扣牢固插入汽车CD口。
- 将支架固定插扣将支架固定卡在汽车CD口上，使之不会轻易脱落。

连接电源线

- 将电源线连接至无线充电发射板。
- 将电源线插入汽车的点烟器插座。

*当设备使用电源时，电源上的电源指示灯会亮起显示绿色。

为手机充电

- 确认无线充电发射板指示灯为绿色，处于连接电源状态。按下背部松紧按钮松开紧夹。
- 将带有无线充电功能的手机置于无线充电发射板中，向内推松紧夹，直到手机半靠固定到位。充电指示灯为蓝色表示手机开始充电。

*如果手机不支持无线充电，仍可以将其固定在发射板上，若要充电，可使用USB电源线连接充电。

注意事项

- 请勿挤压或碰撞。
- 请勿自行拆卸或投入火中、水中，避免造成短路漏电。
- 请勿在严重高温、高湿或腐蚀性环境下使用无线充电器，避免损坏电路出现漏电现象。
- 请勿与带磁条或者芯片的磁卡（身份证、银行卡等）放置太近，避免造成磁卡失效。
- 请保持植入医疗设备（心脏起搏器、植入性耳蜗等）与无线充电器之间的距离至少为20cm，以避免对医疗设备造成潜在干扰。
- 应看管好儿童，以确保他们不将无线充电器当成玩具来玩，以避免不必要的意外。

Wireless Car Charger User Manual

User Manual

Thanks for purchasing our product, this is a vehicle-mounted wireless charger for smart phones. It could be used as vehicle-mounted mobile bracket, meanwhile prolong the time of battery. Let you enjoy the great fun of digital products.
Please read this manual before using and keep it for future reference.

Specification:

Input: DC5V,1500mA Charging distance: 4-10mm
Frequency: 110-205KHz Conversion: ≤72%

Package Contents

Wireless charger ×1 Car bracket ×1
USB cable ×2 Cigarette lighter socket ×1

Installation of charger

- Put the wireless charging transmitter's buckle on transmitter bracket's buckle and fixed it.
- Insert the securing buckle into the car CD slot.
- Revolve the securing stub axle to fasten the mount into car CD slot.

Connect the power supply wire

- Connect the power wire with wireless charger transmitter.
- Insert the power supply into car's cigarette lighter socket.

*The indicator of power supply will be turn green when the device use the power supply.

Charging for mobile phones

- Please confirm the transmitter's indicator light is green and stay in the state of connect power supply. Press the button of back elastic in order to bounce the elastic clamp.
- Put the phone with wireless charging function into the wireless charging transmitter and push the elastic clamp until the phone is firmly fixed. It's means starting to charging for phone when the charging indicator light turned blue.

*If your mobile phone don't support wireless charging, you still can fixed the phone on the transmitter and connect the USB power wire for charging.

Notes:

- Do not squeeze or collisions.
- Do not disassemble or throw into fire or water, to avoid causing a short circuit leakage.
- Do not use wireless charger in severely hot, humid or corrosive environments, to avoid circuit damage and occurs leakage phenomenon.
- Do not place too close with magnetic stripe or chip card (ID card, bank cards, etc.) to avoid magnetic failure.
- Please keep the distance at least 20cm between implantable medical devices (pacemakers, implantable cochlear, etc.) and the wireless charger, to avoid potential interference with the medical device.
- To take care of the children, to ensure that they won't play the wireless charger as a toy, to avoid unnecessary accidents.